
 
BRM.0012.4.10.2019           

           

Protokół nr 14/2019 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 22 października 2019 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

ul. Prezydenta Franklina Roosevelta 36. 

 

Czas trwania posiedzenia 13.00 – 13.45. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Maria Stępniowska - Przewodnicząca Komisji  

2. Ewa Kempska  –  Członek Komisji 

3. Tomasz Marcinkowski    –  Członek Komisji 

4. Patryk Kaźmierczak    –  Członek Komisji 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Grażyna Filipiak - Skarbnik Miasta. 

2. Anna Rozesłaniec –Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich. 

3. Bogusława Mikołajczak - Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu.  

 

Listy obecności członków Komisji stanowią załącznik nr 1 do protokołu.   

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

 

Posiedzenie Komisji otworzyła Pani Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji, która 

zgodnie z listą obecności stwierdziła, że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec 

ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Proponuję, aby punkt dotyczący spraw bieżących omówić jako pierwszy.  
 

głosowanie:   za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Zmianę do porządku obrad przyjęto jednogłośnie i przystąpiono do jego realizacji. 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Sprawy bieżące. 

4. Przyjęcie protokołu nr 13 z posiedzenia Komisji. 

5. Analiza i ocena przedsięwzięć Urzędu Miasta w 2018 r. oraz I półroczu 2019 r. 

w sprawie pozyskiwania środków z Unii Europejskiej na rzecz realizacji zadań gminy 

Miasto Inowrocław. 

6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
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Ad 3. Sprawy bieżące. 

  

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Mamy kilka pytań do Pani Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu. 

 

Otwieram dyskusję: 

 

Tomasz Marcinkowski  –  Członek Komisji: 

Czy Miasto Inowrocław jest Miastem przyjaznym? Czy Miasto poprzez urzędników musi być 

tak restrykcyjnie wobec podmiotów prowadzących działalność gospodarczą, które płacą podatki? 

Czy nie można przedsiębiorcy wyczerpująco poinformować, a nie w sposób niepełny o tym, co 

powinien zrobić i jakich czynności dokonać, żeby być w porządku z prawem. Chodzi o firmę 

przy ulicy Metalowców […]. Firma została ukarana kwotą 5000 tysięcy złotych.    

 

Bogusława Mikołajczak - Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu:  

Urzędnicy są zobowiązani do stosowania prawa i mają obowiązki wobec Urzędu Miasta. Te 

obowiązki są nakładane poprzez regulaminy organizacyjne, a także zakresy czynności. W tym 

przypadku prawo zostało zastosowane. Wynika to z  ustawy o drogach  i innych dokumentów. 

W decyzji zezwalającej na lokalizację zjazdu jest szczegółowo określone w jaki sposób, ten kto 

występuje o lokalizację zjazdu ma się zachować. Wszelkie informacje w tej decyzji się znajdują.  

My informujemy bardzo dokładnie, ponieważ w tej decyzji jest wszystko zapisane.  

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Czy jest stopniowanie tych kar? 

 

Bogusława Mikołajczak - Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu:  

Nie ma. Wynika to z ustawy o drogach publicznych. Ja jestem zobowiązana, aby dbać o majątek 

Miasta, jak i również pozyskiwać z tego tytułu dochody stosując określone przepisy. 

 

Tomasz Marcinkowski  –  Członek Komisji: 

W piśmie, które otrzymał przedsiębiorca nie było napisane, że musi wystąpić z wnioskiem           

o zajęcie pasa drogowego.  

 

Bogusława Mikołajczak - Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu:  

W każdej decyzji lokalizacyjnej to jest. 

 

Tomasz Marcinkowski  –  Członek Komisji: 

Być może ktoś mnie wprowadził w błąd, ale to sprawdzę. Przedsiębiorca twierdzi, że takiej 

wiedzy nikt mu nie przekazał.  

 

Bogusława Mikołajczak - Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu:  

Ale to postępowanie nie zostało jeszcze zakończone. Nadal trwa postępowanie związane              

z nielegalnym zajęciem pasa drogowego.  

 

Tomasz Marcinkowski  –  Członek Komisji: 

Czym to się skończy? 
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Bogusława Mikołajczak - Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu:  

Skończy się decyzją administracyjną, na którą służy odwołanie. I do tego zainteresowany ma 

prawo. W tej decyzji też będzie pouczenie. To jest kwestia stosowania prawa, czy też nie. 

  

Tomasz Marcinkowski  –  Członek Komisji: 

Przedsiębiorca wskazał miejsce, gdzie przeszło miesiąc jest pas zajęty.  

 

Bogusława Mikołajczak - Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu:  

Przedsiębiorca postąpił zgodnie z otrzymaną decyzją. Uzgodnił projekt, projekt organizacji ruchu 

i wystąpił z wnioskiem o zajęcie pasa drogowego. Taką zgodę otrzymał. Następnie zgłosił ten 

pas do obioru. 

 

Tomasz Marcinkowski  –  Członek Komisji: 

Czy nie warto najpierw porozmawiać z przedsiębiorcą i namówić, aby uzupełnił tą decyzję. Czy 

nie można być bardziej elastycznym, a nie restrykcyjnym. Człowiek ma żal i słusznie.  

 

Bogusława Mikołajczak - Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu:  

Ale w decyzji było napisane co ma zrobić.   

 

Tomasz Marcinkowski  –  Członek Komisji: 

On mi czytał pismo z Urzędu, to nie była decyzja co ma zrobić i tam takiej pozycji, aby wystąpić 

z wnioskiem nie było.  

 

Bogusława Mikołajczak - Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu:  

W decyzji było napisane co ma zrobić.  

 

Tomasz Marcinkowski  –  Członek Komisji: 

Ja poproszę od niego skan pisma i wrócimy do tematu. Postępowanie jest wszczęte i nie da się 

tego wycofać. Moja prośba na przyszłość, aby być bardziej elastycznym.  

 

Bogusława Mikołajczak - Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu:  

Komisja będzie prowadziła jakieś inne postępowanie? 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Nie. Komisja się pyta, co się stało, jakie są kary, czy nie można byłoby podejść do tematu 

elastycznie tylko od razu tak restrykcyjnie. Przedsiębiorąca pokarze nam to pismo i wrócimy do 

tematu, aby to wyjaśnić.   

 

Tomasz Marcinkowski  –  Członek Komisji: 

Przedsiębiorca dzwonił z pretensjami i żalem w jaki sposób został potraktowany.  

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Do Komisji wpłynął wniosek Prezesa Kujawskiej Spółdzielni Mieszkaniowej  

w sprawie dofinansowania na rok 2020 kwotą 200 tysięcy złotych imprez kulturalnych 

organizowanych  przez osiedlowe kluby KSM. Pismo stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Ja jestem przeciwna dofinansowaniu. 
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Otwieram dyskusję: 

 

Tomasz Marcinkowski  –  Członek Komisji: 

Źródła dofinansowania do tych klubów są. Kluby występują do Zarządów Osiedli 

o przekazywanie różnych środków. Oczywiście nie są to kwoty, o które wnioskują, ale jest to 

jakieś wsparcie.  

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Proszę o przegłosowanie ww. wniosku. 

 

głosowanie:   za – 0 , przeciw - 4, wstrzym. się – 0. 

 

Komisja negatywnie zaopiniowała ww. wniosek. 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę 

nr 44/2019 o negatywnym zaopiniowaniu wniosku w sprawie dofinansowania.  

 

Ad 4. Przyjęcie protokołu nr 13 z posiedzenia Komisji. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 13 z posiedzenia Komisji? 

 

głosowanie:   za – 4 , przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ad 5. Analiza i ocena przedsięwzięć Urzędu Miasta w 2018 r. oraz I półroczu 2019 r. 

w sprawie pozyskiwania środków z Unii Europejskiej na rzecz realizacji zadań gminy 

Miasto Inowrocław. 

 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Przedstawiła Analizę i ocenę przedsięwzięć Urzędu Miasta w 2018 r. oraz I półroczu 2019 r. 

w sprawie pozyskiwania środków z Unii Europejskiej na rzecz realizacji zadań gminy Miasto 

Inowrocław. Analiza stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Pytania i dyskusja. 

 

Patryk Kaźmierczak  –  Członek Komisji: 

Czy coś więcej wiemy na temat „Nowe Centrum Kujaw”? 

 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

W tej chwili przeszliśmy pierwszy etap, czyli ocenę formalną. Trwa ocena merytoryczna. 

 

Innych pytań niebyło. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji?  
 

głosowanie:   za głosowało – 4, przeciw – 0 , wstrzym. się – 0. 
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Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę 

nr 45/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu analizy i oceny przedsięwzięć Urzędu Miasta 

Inowrocławia w 2018 r. oraz I półroczu 2019 r. w sprawie pozyskiwania środków z Unii 

Europejskiej na rzecz realizacji zadań gminy Miasto Inowrocław .  

 

Ad 6. Sprawy wymagające opinii Komisji (projekty uchwał). 

 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Przedstawiła projekt uchwały uchylający uchwalę w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Inowrocławskiemu. 

Projekt stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 

Pytań nie było. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Inowrocławskiemu? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę 

nr 46/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Inowrocławskiemu. 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Inowrocławia na rok 2019. 

Projekt stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Pytań nie było. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały zmieniającej uchwałę                       

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2019? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę 

nr 47/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2019. 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2019-2032. 
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Projekt stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
 

Pytań nie było. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały zmieniającej uchwałę                        

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2019-2032? 
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę 

nr 48/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2019-2032. 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

Projekt stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
 

Pytania i dyskusja. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Jaka jest stawka od mieszkańców? 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Od budynków mieszkalnych będzie wynosić 0,80 zł, a do tej pory 0,67zł. Maksymalna jest 

0,81 zł. 

 

Tomasz Marcinkowski –  Członek Komisji: 

A działalność gospodarcza? 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Była 22,66 zł, a będzie 23,90 zł. 

 

Innych pytań nie było. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

podatku od nieruchomości? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę 

nr 49/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości.  
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Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 
Projekt stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
 

Pytań nie było. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projekt uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od środków transportowych? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę 

nr 50/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od środków transportowych. 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie opłaty uzdrowiskowej. 

Projekt stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
 

Patryk Kaźmierczak  –  Członek Komisji: 

Czy we wcześniejszych latach, gdy podnoszony był podatek zniechęciło to kuracjuszy, czy tych 

osób było mniej? 

 

Tomasz Marcinkowski  –  Członek Komisji: 

Nie ma to znaczenia, kuracjusz dostaje skierowanie i przyjeżdża. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie opłaty uzdrowiskowej? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę 

nr 51/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie opłaty 

uzrowiskowej. 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej 

jako podstawa obliczenia podatku rolnego. 
Projekt stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  
 

Pytań nie było. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny 

skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku rolnego. ? 
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głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę 

nr 52/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej 

ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku rolnego. 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały uchylający uchwałę w sprawie opłaty targowej. 

Projekt stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  
 

Pytań nie było. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały uchylający uchwałę w sprawie opłaty 

targowej? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę 

nr 53/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie 

opłaty targowej.  

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia terminu płatności dla inkasentów. 

Projekt stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
 

Pytań nie było. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projekt uchwały w sprawie określenia terminu 

płatności dla inkasentów? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę 

nr 54/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie określenia terminu 

płatności dla inkasentów.  

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Czy mają Państwo jeszcze pytania do Pani Skarbnik? 

 

Tomasz Marcinkowski  –  Członek Komisji: 

Ile poszukujemy pieniędzy w budżecie?   
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Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

5 milionów mniej w udziałach i 5,1 milionów trzeba dopłacić do Oświaty.  

 

Tomasz Marcinkowski  –  Członek Komisji: 

Czy 10 milionów złotych musimy poszukać, żeby to zrównoważyć. 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Jeszcze są inne przyczyny. Energia wzrasta o 30% . 

 

Tomasz Marcinkowski  –  Członek Komisji: 

To już jest wkalkulowane? 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Nie. Podwyżka minimalnego wynagrodzenia. Jest to ok. 4,2 miliony złotych. Dochodzą jeszcze 

koszty związane z funkcjonowaniem szkół.  

 

Innych pytań nie było. 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamknięto posiedzenie Komisji. 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów 

 

Maria Stępniowska 

 

 
Protokółowała:  

Agnieszka Bardzińska 


